
Redakční rada Velkomeziříčska 3/2015 – 9. 9. 2015 

Zápis 

Místo konání: pracovna ředitele JC 

Zahájení: 9.00 

Přítomni: Mgr. Milan Dufek, Mgr. Jiřina Kácalová, Ing. Stanislav Tvarůžek, Květoslava Hladíková, Bc. 

Martina Strnadová 

Program jednání: 

1. Návrhy z  redakční rady č. 2/2015:  

– Výstava obrazů M. Fiedlera – zveřejněna v měsíčníku č. 5 (článek s pozvánkou) a č. 6 (z vernisáže). 

– Tipy na rozhovory s osobnostmi: Václav Slabý – vychází v č. 6. 

2. Odloženo schvalování statutu Velkomeziříčska kvůli dvěma chybějícím členům r. rady (Květa 

Hladíková se omluvila – přišla později, Radim Svoboda se omluvil). 

3. Diskuse o obsahu srpnového Velkomeziříčska – Jiřina Kácalová podotkla, že zprávě z návštěvy 

premiéra ve Velkém Meziříčí měla být věnována titulní strana. M. Strnadová v té souvislosti 

připomněla problém aktuálnosti měsíčníku. Premiér navštívil město v červnu, takže v době vydání 

srpnového měsíčníku již šlo o měsíc starou zprávu a snahou redakce je dávat na titulní stranu co 

nejaktuálnější příspěvky. Závěr je, že v případě mimořádné události by ji mělo tištěné 

Velkomeziříčsko preferovat i tehdy, když už nebude aktuální. 

4. Problém osočování členů redakční rady v soukromém tisku Medřičské listy – reakcí by mělo být 

společné prohlášení – za členy redakční rady slíbila promyslet a připravit Jiřina Kácalová. 

5. Předložena nabídka fejetonů Davida Zubíka z Kroměřížska. Členové jejich otiskování zamítli s tím, 

že příspěvky by měly mít vazbu na Velkomeziříčsko (buď skrze autora nebo téma textů). 

4. Roznos Velkomeziříčska Českou poštou do schránek – stále není bez problémů. Lidé měsíčník 

někdy dostanou, další měsíc ne. M. Dufek i M. Strnadová problém opakovaně řeší s vedoucím 

roznosu na ČP p. Wolmuthem – hlásí mu konkrétní adresy. Wolmuth sdělil, že od října budou roznos 

provádět přímo poštovní doručovatelky ČP, nikoliv brigádníci. Je tedy předpoklad, že by se situace 

měla zlepšit. 

5. Dostupnost Velkomeziříčska v redakci a na informačním centru radnice. Domácností ve Velkém 

Meziříčí a místních částech je 5 029, náklad Velkomeziříčska je 5 400. Tedy necelých 400 ks je 

k rozebrání pro ty, kteří Velkomeziříčsko nedostali do schránek (během středy a čtvrtku) či pro 

zájemce z okolí. Je třeba pohlídat a zajistit, aby lidé volné výtisky nerozebrali hned první den, kdy 

vyjdou.  

10. 9. 2015 

Martina Strnadová 


